
1 
 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

sa XXXI. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Zlatar Bistrica održane 4.10.2023.g.  

 

Prisutni: Jasenka Kuljak, Marina Dinjar, Davor Sugnetić, Ivan Kuntić, Mateja Trčak 

Odsutni: Danijela Čiček Haban, Željko Špoljar 

Ostali prisutni: Jasna Kokot Pelko, ravnateljica, Natalija Jug, tajnica 
 

Predsjednica pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i predlaže sljedeći dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje zapisnika sa XXX. sjednice Školskoga odbora 

2. Prijedlog Godišnjeg plana i programa rada za šk. god. 2023./2024. 

3. Prijedlog Školskog kurikuluma za šk. god. 2023./2024. 

4. Prijedlog izmjene i dopune Pravilnika o radu OŠ Zlatar Bistrica 

5. Suglasnost za zapošljavanje pomoćnika u nastavi za učenike s TUR 

6. Razno 
 

Predsjednica daje dnevni red na glasovanje. Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 1.) Prihvaćanje zapisnika sa XXX. sjednice Školskoga odbora 

Predsjednica Školskog odbora je pročitala Zapisnik sa XXX. sjednice Školskoga odbora. Predsjednica 

otvara raspravu, primjedbi nije bilo. Zapisnik sa XXX. sjednice Školskoga odbora Osnovne škole Zlatar 

Bistrica jednoglasno je usvojen. 
 

Ad 2.) Prijedlog Godišnjeg plana i programa rada za šk. god. 2023./2024. 

Ravnateljica je ukratko prezentirala prijedlog Godišnjeg plana i programa rada škole za 2023./2024. 

godinu obzirom da je prethodno dostavljen članovima.  

Školski odbor jednoglasno je donio Godišnji plan i program rada za šk. god. 2023./2024.  
 

Ad 3.) Prijedlog Školskog kurikuluma za šk. god. 2023./2024. 

Ravnateljica je ukratko prezentirala prijedlog Školskog kurikuluma za 2023./2024. godinu obzirom da 

je prethodno dostavljen članovima Školskog odbora. 

Školski odbor jednoglasno je donio Školski kurikulum za šk. god. 2023./2024.  

Ravnateljica je istaknula da kao što je vidljivo iz Školskog kurikuluma u Školi postoje brojne 

izvannastavne aktivnosti. Planirano je da učenici 7. i 8. razreda posjete NE Krško i Hižu eksperimentov 

u Sloveniji za što je potrebna suglasnost Školskog odbora obzirom da učenici odlaze u drugu državu. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost. 
 

Ad 4.) Prijedlog izmjene i dopune Pravilnika o radu Osnovne škole Zlatar Bistrica 

Ravnateljica je upoznala prisutne s Prijedlogom izmjena i dopuna Pravilnika o radu koje se odnose na 

10. članak Pravilnika o radu što su članovi Školskog odbora dobili elektroničkom poštom.  

Školski odbor jednoglasno je donio izmjene i dopune Pravilnika o radu Osnovne škole Zlatar Bistrica. 
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Ad 5.) Suglasnost za zapošljavanje pomoćnika u nastavi za učenike s TUR 

Ravnateljica je upoznala prisutne s raspisanim natječajima za PUN. Na natječaj objavljen 29.8.2023. 

prijavile su se tri kandidatkinje. Proveden je selekcijski postupak. Općina Marija Bistrica i Općina 

Zlatar Bistrica financiraju u 100% iznosu troškove PUN obzirom da jedan učenik ima prebivalište na 

području Općine Marija Bistrica, a jedan na području Općine Zlatar Bistrica. Nakon provedenog 

selekcijskog postupka izabrana je Andreja Pavetić na radno mjesto PUN na 25 sati ukupno tjedno, 

određeno vrijeme do 21.6.2024. 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za zapošljavanje Andreje Pavetić na radno mjesto PUN 

na 25 sati ukupno tjedno, određeno vrijeme do 21.6.2024. 

Na natječaj objavljen 8.9.2023. prijavila se samo kandidatkinja Valerija Mikulec. Nakon provedenog 

selekcijskog postupka izabrana je Valerija Mikulec na radno mjesto PUN na 25 sati ukupno tjedno, 

određeno vrijeme do 21.6.2024. 

Školski obor jednoglasno je dao suglasnost za zapošljavanje Valerije Mikulec na radno mjesto  PUN na 

25 sati ukupno tjedno, određeno vrijeme do 21.6.2024. 
 

Ad 6.) Razno 

Ravnateljica je upoznala prisutne s dobivenim ponudama za kupnju novog školskog kombija obzirom 

da je sadašnji u lošem stanju. Ponude će poslati u Županiju.  

Upoznala je prisutne s dopisom NCVVO-a o provođenju nacionalnih ispita iz Hrvatskog jezika, 

Matematike i Prirode i društva učenika 4. razreda. Ispiti se pišu 4.3.2024. Hrvatski jezik, 6.3.2024. 

Matematika i 8.3.2024. Priroda i društvo.  

Stručna suradnica Marina Dinjar upoznala je prisutne sa željom učenika za ormarićima ukoliko 

dobijemo sredstva od Dječjeg participativnog proračuna. Ravnateljica je izjavila da nažalost nemamo 

dovoljno prostora za smjestiti ormariće. 

Također je upoznala članove s pitanjem roditelja koje su postavili na Vijeću roditelja, a vezano je uz 

parking škole. Naglasila je da sve potrebe javljamo Županiji te da nismo u mogućnosti osigurati 

roditeljima parking. 

Upoznala je prisutne s postupkom procjene zemljišta za nadogradnju škole. 

Daljnjih pitanja i prijedloga nije bilo. 

Sjednica ŠO završena je u 9.50 sati. 

 

Zapisničarka        Predsjednica ŠO 

Natalija Jug        Jasenka Kuljak 

 

 

 

 

 

 


